

Joint General and Special Elections
November 2, 2021
Harris County, Texas
聯合普選與特別選舉
2021年11月2日
Harris縣, Texas州

Precinct 0338-30
選區 0338-30

Page 1 of 2

頁 1 / 2

Please use a black or blue ink pen to mark your ballot. To vote for your choice in each contest, completely fill in the box next to your choice.

請使用黑色或藍色原子筆標記您的選票。要在每個選項中為您的選擇投票，請完整填寫您的選擇旁邊的方框。

**State of Texas,
Constitutional Amendment Election**
TEXAS州, 憲法修訂選舉

STATE OF TEXAS PROPOSITION 1
TEXAS州 議案 1

The constitutional amendment authorizing the professional sports team charitable foundations of organizations sanctioned by the Professional Rodeo Cowboys Association or the Women's Professional Rodeo Association to conduct charitable raffles at rodeo venues.

憲法修正案授權職業牛仔競技協會或婦女職業牛仔競技協會認可有組織的職業運動隊慈善基金會在競技場館進行慈善抽獎活動。

FOR 贊成

AGAINST 反對

STATE OF TEXAS PROPOSITION 2
TEXAS州 議案 2

The constitutional amendment authorizing a county to finance the development or redevelopment of transportation or infrastructure in unproductive, underdeveloped, or blighted areas in the county.

憲法修正案授權一個縣為該縣非生產性、欠發達或貧困地區的交通或基礎設施的發展或再發展提供資金。

FOR 贊成

AGAINST 反對

STATE OF TEXAS PROPOSITION 3
TEXAS州 議案 3

The constitutional amendment to prohibit this state or a political subdivision of this state from prohibiting or limiting religious services of religious organizations.

憲法修正案提出禁止本州或本州政治分區禁止或限制宗教組織及其宗教服務。

FOR 贊成

AGAINST 反對

STATE OF TEXAS PROPOSITION 4
TEXAS州 議案 4

The constitutional amendment changing the eligibility requirements for a justice of the supreme court, a judge of the court of criminal appeals, a justice of a court of appeals, and a district judge.

憲法修正案修改了最高法院法官、刑事上訴法院法官、上訴法院法官和地區法官的資格要求。

FOR 贊成

AGAINST 反對

STATE OF TEXAS PROPOSITION 5
TEXAS州 議案 5

The constitutional amendment providing additional powers to the State Commission on Judicial Conduct with respect to candidates for judicial office.

憲法修正案賦予國家司法行為委員會關於司法職位候選人的額外權力。

FOR 贊成

AGAINST 反對

STATE OF TEXAS PROPOSITION 6
TEXAS州 議案 6

The constitutional amendment establishing a right for residents of certain facilities to designate an essential caregiver for in-person visitation.

憲法修正案規定某些設施內的居民有權指定一名必要的護理人員進行親自探視。

FOR 贊成

AGAINST 反對

STATE OF TEXAS PROPOSITION 7
TEXAS州 議案 7

The constitutional amendment to allow the surviving spouse of a person who is disabled to receive a limitation on the school district ad valorem taxes on the spouse's residence homestead if the spouse is 55 years of age or older at the time of the person's death.

憲法修正案允許殘疾人的未亡配偶在其去世時年滿 55 或以上的情況下，對其住宅地徵收學區從價稅的限制。

FOR 贊成

AGAINST 反對

STATE OF TEXAS PROPOSITION 8
TEXAS州 議案 8

The constitutional amendment authorizing the legislature to provide for an exemption from ad valorem taxation of all or part of the market value of the residence homestead of the surviving spouse of a member of the armed services of the United States who is killed or fatally injured in the line of duty.

憲法修正案授權立法機構對因公殉職或受致命傷的美國武裝部隊成員的未亡配偶的住宅地的全部或部分市場價值免繳從價稅。

FOR 贊成

AGAINST 反對

**Alief Independent School District,
Bond and Board of Trustees Election**
Alief獨立學區, 債券和理事會選舉

**ALIEF ISD,
Position 4**

Alief獨立學區, 第4席位

Darlene Breaux

Debby Pepper

**ALIEF ISD,
Position 5**

Alief獨立學區, 第5席位

Randal Stewart

Donald Murphy Guillory

Harvey Anh Tong

**ALIEF ISD,
Position 6**

Alief獨立學區, 第6席位

Jennifer Key

Ronald "RB" Franklin

**ALIEF ISD,
Position 7**

Alief獨立學區, 第7席位

Gregg Patrick

Damon Barone

36435 v4

**ALIEF ISD,
PROPOSITION A**
Alief獨立學區, 提案 A

THE ISSUANCE OF \$482,585,000 BONDS FOR THE CONSTRUCTION, ACQUISITION, RENOVATION AND EQUIPMENT OF SCHOOL BUILDINGS IN THE DISTRICT, THE PURCHASE OF THE NECESSARY SITES FOR SCHOOL BUILDINGS AND THE PURCHASE OF NEW SCHOOL BUSES AND THE IMPOSITION OF TAXES SUFFICIENT TO PAY THE PRINCIPAL OF AND INTEREST ON THE BONDS. THIS IS A PROPERTY TAX INCREASE.
發行金額為482,585,000美元的債券, 用於本區學校大樓的建造、收購、翻新和設備改良, 購置學校大樓所必需的土地及購置新校車, 並課徵稅款以償付上述債券的本金及利息。房產稅有所增加。

FOR 贊成
 AGAINST 反對

**ALIEF ISD,
PROPOSITION B**
Alief獨立學區, 提案 B

THE ISSUANCE OF \$9,095,000 BONDS FOR THE CONSTRUCTION, RENOVATION, ACQUISITION AND EQUIPMENT OF ATHLETIC FACILITIES, AND NECESSARY RELATED IMPROVEMENTS AND EQUIPMENT, AND THE IMPOSITION OF TAXES SUFFICIENT TO PAY THE PRINCIPAL OF AND INTEREST ON THE BONDS. THIS IS A PROPERTY TAX INCREASE.
發行金額為9,095,000美元的債券, 用於運動設施的建造、翻新、收購和設備改良, 以及必要的相關改進和設備, 並課徵稅款以償付上述債券的本金及利息。房產稅有所增加。

FOR 贊成
 AGAINST 反對

**ALIEF ISD,
PROPOSITION C**
Alief獨立學區, 提案 C

THE ISSUANCE OF \$19,430,000 BONDS FOR THE CONSTRUCTION, RENOVATION, NECESSARY RELATED IMPROVEMENTS AND EQUIPMENT OF CRUMP STADIUM, AND THE IMPOSITION OF TAXES SUFFICIENT TO PAY THE PRINCIPAL OF AND INTEREST ON THE BONDS. THIS IS A PROPERTY TAX INCREASE.
發行金額為19,430,000美元的債券, 用於CRUMP體育場的建造, 翻新, 必要的相關改進和設備, 並課徵稅款以償付上述債券的本金及利息。房產稅有所增加。

FOR 贊成
 AGAINST 反對

**ALIEF ISD,
PROPOSITION D**
Alief獨立學區, 提案 D

THE ISSUANCE OF \$30,590,000 BONDS FOR THE ACQUISITION, INSTALLATION AND UPDATE OF TECHNOLOGY EQUIPMENT, AND THE IMPOSITION OF TAXES SUFFICIENT TO PAY THE PRINCIPAL OF AND INTEREST ON THE BONDS. THIS IS A PROPERTY TAX INCREASE.
發行金額為30,590,000美元的債券, 用於技術設備的購置, 安裝和更新, 並課徵稅款以償付上述債券的本金及利息。房產稅有所增加。

FOR 贊成
 AGAINST 反對